
Tisztelt Kollégák! 

Az Artisjus munkaszervezetének felhívására ezúton röviden „bemutatkozom” mint a közelgő 

küldöttgyűlési választás egyik jelöltje. 

A Zeneakadémia zeneszerzés szakán 1980-ban végeztem. Első munkahelyem az Artisjus zenei 

ügynöksége volt, ahol kortárs magyar zene külföldi promóciójával foglalkoztam. 1989-ben 

barátaimmal megalapítottam az Akkord Zenei Kiadót, amely legfőképp kortárs zeneművek 

kiadásával foglalkozik. 1990 nyarán a Hungaroton komoly- és népzenei főszerkesztőül hívott. 

1993-ban létrehoztuk a Hungaroton Classic (később Records) kft-t, amelynek ügyvezetője 

lettem. Korábban nem látott számban és műsoridőben időben jelentettük meg kortárs 

zeneszerzők alkotásait is. 2011-től a kft-t már nem vezetem, de a Hungaroton Music Zrt-nek 

továbbra is vezérigazgatója vagyok. 

1990-ben az egyesületi törvény változásának köszönhetően létrehoztuk a Magyar Zeneszerzők 

Egyesületét, amelynek 1996-ban elnökévé választottak, 2021-ben saját kérésemre adtam át az 

elnöki tisztet, de tiszteletbeli elnökként ma is szolgálok. A Magyar Zenei Tanács alelnöke, a 

Vántus István Társaság elnöke, a Magyar Zeneművészeti Társaság elnökségi tagja vagyok, az 

Artisjus vezetőségének pedig 1999 óta tagja. 

 

Hollós Máté 


